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Protokół nr 34/17 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 28 grudnia 2017 r. 
 

Na ogólną liczbę 13 członków w posiedzeniu uczestniczyło 12, zgodnie z listą 

obecności. 
 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Zbigniew Prosiński 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani Elżbieta 

Rabczyńska  - Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany 

porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i  przyjęła następujący porządek. 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Analiza wydatków niewygasłych w 2017 roku. 

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 
 

      Przewodnicząca poprosiła o uwagi do Protokołu Nr 33/17. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do Protokołu i przyjęli go.  
 

Ad. 2  

 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni materiały 

otrzymali. Dodała, że dostarczona została również autopoprawka, prosi więc o uwagi 

i zapytania.  

 Radny Łukasz Kacprowski zabierając głos poprosił o wyjaśnienie kwestii Sali 

gimnastycznej przy SP nr 9. 

 Krzysztof Święcki – Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiadając wyjaśnił, że 

jeżeli chodzi o modernizację SP 9, to zadanie to pojawiło się w wykazie do  wniosku 

wydatków niewygasających z roku bieżącego, natomiast w autopoprawce pozycja ta 

została zdjęta. Dodał, że pozycja ta została zdjęta ze środków niewygasających 

ponieważ w przetargu, który przeprowadzili na opracowanie dokumentacji 

termomodernizacji tego obiektu, podobnie jak innych, wykonawcy widząc wysokość 

środków, które miasto na dane zadanie posiada, podawali kwoty nieadekwatne do 

zamówienia. Przetarg został więc unieważniony, pozycja została zdjęta z 

niewygasłych, natomiast przetarg na dokumentację powtórzą ze środków, które są w 

budżecie roku 2018 na to zadanie. Podkreślił, że nie będą się śpieszyć, ponieważ by 

przepłacili i to dużo. Zauważył, że podobna sytuacja jest z bieżnią przy SP nr 5, czy 

też pionu kuchennego w SP nr 1.  
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 Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i komisja w wyniku glosowania 8 

glosami za, przy 3 przeciwnych i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały  w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2017 roku. 

 

Ad. 3 

 W sprawach różnych Przewodnicząca poinformowała, że na następnym 

posiedzeniu, które odbędzie się w styczniu, Komisja  powinna przyjąć plan pracy na 

rok przyszły, ponadto prawdopodobnie Rada na dzisiejszej sesji skieruje  do 

rozpatrzenia przez Komisję skargi. Proponuje więc, aby posiedzenie odbyło się 18 

stycznia o 16.30. Prosi również radnych o włączenie się do przygotowania projektu 

planu pracy, a więc przesłanie jej propozycji. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 

         Przewodnicząca  Komisji 

 

              Elżbieta Rabczyńska 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Opinia 
Komisji Rewizyjnej 

z dnia 28 grudnia 2017 r. 
 
 
 
w sprawie  wydatków które nie wygasają z upływem 2017 roku /druk nr 767, 767, 
767/1, 767B/  
  

 

 Komisja Rewizyjna  wniosek wraz z  projektem uchwały w sprawie  wydatków 

które nie wygasają z upływem 2017 roku /druk nr 767, 767, 767/1, 767B/ analizowała 

na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r.  i po  wnikliwej analizie i wysłuchaniu 

wyjaśnień  przedłożony materiał  zaopiniowała  pozytywnie  8 głosami za, przy  3 

przeciwnych i   1 wstrzymującym.  

 

 
       Przewodnicząca  
               Komisji Rewizyjnej  
 
             Elżbieta Rabczyńska  
 
 
 
 
 


